
V torek, dne 31. maja se je v proračunskem od
seku obravnavalo o poljedelskem ministrstvu. Pri tej 
priliki je d r. K o r o š e c povzel za besedo ter se zo
pet potegnil za naše spodnještajersko vinogradništvo. 
Izvajal je, da je ministrstvo sicer marsikaj storilo za 
prenavljanje vinogradov, a nič v to svrho, da se vino 
spravi tudi v denar. To opustitev čuti vinogradništvo 
zadnji dve leti, ko imamo mnogo vina, a ga ne more
mo prodati. Vsled tega so vinogradniki zašli v naj
večje gospodarske zadrege. 

Nujno potrebno je torej, ne samo, da se preno
vitev vinogradov podpira, da se uvoženo ogrsko vino 
strogo nadzira, ampak tudi, da se združenim potom 
podpira vinska trgovina in se tako pomaga našim 
vinskim producentom. Predlaga tozadevno resolucijo, 
ki se soglasno sprejme. 

Za vinogradnike. 


